
kv-tk-2012Z14791
’s-Gravenhage 2012

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2011–2012 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2012Z14791 

Vragen van het lid Dibi (GroenLinks) aan de minister van Veiligheid en Justitie 
over het bericht dat de verkoop van wiet is verplaatst naar de straat 
(ingezonden 31 juli 2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht waaruit blijkt dat de verkoop van wiet sinds de 
invoering van de wietpas is verplaatst van de coffeeshop naar de straat?1 

Vraag 2
Hoeveel meldingen van overlast en andere klachten over straathandel zijn er 
bij gemeenten, politie en andere organisaties geregistreerd in de gebieden 
waar de wietpas is ingevoerd? Wat is er vervolgens met de meldingen 
gebeurd? 

Vraag 3
Klopt het bericht dat in Limburg sinds 1 mei 2012 ruim 400 mensen zijn 
aangehouden wegens het illegaal handelen of het illegaal kopen van wiet? 
Hoeveel aanhoudingen hebben er sinds 1 mei 2012 in Nederland plaatsge-
vonden op deze gronden? 

Vraag 4
Is het waar dat coffeeshophouders de ledenlijst moeten overleggen aan 
autoriteiten bij controles? Deelt u de mening dat coffeeshophouders hun 
ledenlijst niet hoeven te overleggen als daar geen zwaarwegende redenen 
voor zijn? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat het een onwenselijke ontwikkeling is wanneer de 
wiethandel zich verplaatst van de coffeeshop naar de straat? Zo nee, waarom 
niet? Zo ja, is deze ontwikkeling aanleiding om het beleid omtrent de wietpas 
te heroverwegen? 

Vraag 6
Bent u bereid om de geplande evaluatie naar de introductie van de wietpas 
versneld uit te voeren zodat deze vóór Prinsjesdag beschikbaar is?

1 De Volkskrant, 30 juli 2012.
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